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MERWERTV 
ONTVANGT 
CHEQUE VAN 
DUIZEND EURO
Donderdag 2 mei ontving de Stichting 
MerweRTV een cheque van duizend euro uit 
de handen van voorzitter Jan de Rooij van 
Kringloopwinkel de Cirkel in Hardinxveld-
Giessendam. De kringloopwinkel doneert jaarlijks 
anderhalve ton aan goede doelen, voornamelijk 
Hardinxveldse doelen of aan organisaties waar 
veel Hardinxvelders actief zijn. MerweRTV is zo’n 
instelling. Het is de lokale omroep voor Sliedrecht 
en Hardinxveld-Giessendam. Op de foto van links 
naar rechts Jan Keij (programmaraad), Jan de 
Rooij voorzitter van de kringloopwinkel, Margo de 
Jong (programmaraad) en Cees de Wit (secretaris 
bestuur MerweRTV) die enkele woorden van 
dank uitsprak namens het bestuur.

LEO VISSER TERUG OP 
MERWERADIO

Ju
li 

20
24

Mijn naam is Leo Visser, presentator van een 
nieuw programma UPDATE bij Merweradio, 
elke dinsdagavond van 19.00 tot 20.00 uur. De 
eerste uitzending is 7 mei 2024. UPDATE tracht 
een persoonlijk verhaal neer te zetten van 
de gasten/mede presentatoren, ook met hun 
muziek en humor. Zie agenda.

Ik ben 63 jaar en getrouwd en heb 2 zonen (22 en 19 
jaar), geboren in Rotterdam en sinds 2001 woonachtig 
in Sliedrecht. Mijn achtergrond is Biotechnologie/Life 
Science, Marketing en P&O, lange tijd heb ik een 
eigen zaak gehad maar helaas door de hypotheek 
crisis is dat gestopt, daarna via verschillende banen 
ben ik docent geworden en gaf ik les op een MBO 
in chemie, procestechnologie en procesbeheersing. 
Sinds enige jaren ben ik gestopt met werken en kan 
ik genieten van mijn vrijheid.

Mijn hobby’s zijn lezen/kijken van sciencefiction, 
goed eten, interesse in alles om mij heen en sinds 
kort weer radio maken, dit heb ik 28 jaar geleden ook 
al gedaan en heb mijn vrouw daar ontmoet. 25 jaar 
geleden gestopt en nu weer terug en het voelt als 
vanouds. De vrijwilligers bij Merweradio zijn vriendelijk 
en gepassioneerd en doen alles eraan om je thuis 
te laten voelen en maken je wegwijs in de huidige 
technologie en opnames. 

Gezocht voor het programma UPDATE zijn onder-
nemers/ambtenaren/vrijwilligers/mensen die ergens 
achterstaan of een verhaal hebben. Stuur dan een 
mail naar redactie@merwertv.nl t.a.v. programma  
UPDATE en ik neem contact met u op
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BURGEMEESTER DIRK HEIJKOOP 
VAN HARDINXVELD-GIESSENDAM
Het is donderdag 14 maart als ik mij naar 
Hardinxveld-Giessendam begeef. Het is een zonnige 
dag en in overleg met het secretariaat parkeer ik aan 
de achterzijde van het gemeentehuis. Ik neem het 
trapje naar boven en kom dan bij de ingang.

Binnen meld ik mij bij de receptie, waar ik me moet 
aanmelden via een tablet. Dat werkt goed, want binnen 
twee minuten word ik opgehaald door een medewerker 
van het secretariaat. We besluiten om de trap te nemen in 
plaats van de lift, want we moeten wel aan onze beweging 
denken.

Ik mag plaatsnemen in een prachtige kamer. De burge-
meester verschijnt ook direct. Er wordt koffie geserveerd en 
de sfeer is open en ontspannen. Het gesprek kan beginnen. 
De burgemeester is inmiddels aan zijn tweede termijn 
bezig als eerste burger. Het bevalt de burgemeester heel 
erg goed in Hardinxveld-Giessendam. De samenstelling 
van de bevolking, het prettige wonen, de mensen. 

Een burgemeester wordt niet gekozen maar benoemd. Het 
is nog een heel gebeuren. Er wordt eerst een profielschets 
gemaakt. De omschrijving staat ook in de vacature en 
dit proces wordt door de Commissaris van de Koning 
begeleid. Die heeft daarin een faciliterende rol en spreekt 
met de sollicitanten. Dan gaan de kandidaten naar een 
vertrouwenscommissie. De vertrouwenscommissie 
bestaat altijd uit vertegenwoordigers van de partijen 
uit de gemeenteraad, meestal de fractievoorzitters. 
Die spreken ook met de kandidaten. Daarna leggen zij 
hun voorkeurskandidaat voor aan de gemeenteraad. 
De gemeenteraad neemt dan een besluit. Dat noemen 
ze een voordracht. Samen met de aanbeveling van de 
commissaris van de Koning gaat de voordracht naar de 
minister van Binnenlandse Zaken en die neemt dan in 
99 van de 100 gevallen de voordracht over en maakt de 
benoeming bekend.

Burgemeester Heijkoop voelt zich echt een jongen van de 
polder. Hij groeide op in Oud-Alblas en is de jongste van 
vijf kinderen. Zijn ouders hadden daar een boerderij. Zijn 
oudere broers runden de boerderij en zelf ging hij meer de 
technische kant op, maar hij heeft wel tot zijn benoeming in 
Oud-Alblas gewoond.

In 2002 kwam hij in de gemeenteraad van Graafstroom 
en werd in 2008 benoemd tot wethouder namens het 
CDA. Hij vond het belangrijk om iets te kunnen doen voor 
die lokale samenleving. Een functie waarin je dicht bij de 
mensen staat.

Als ik de burgemeester vraag waar hij trots op is 
dan zegt hij trots te zijn op de manier waarop men in 
Hardinxveld-Giessendam naar elkaar omziet. Hardinxveld-
Giessendammers hebben vaak best een stevige mening 
ergens over, maar willen elkaar altijd helpen en steken hun 
handen dan ook uit de mouwen.

De dossiers die hem zorgen baren hebben vaak betrekking 
op de jeugd die op jonge leeftijd heel veel keuzes moet 
maken. Sommigen komen dan onder invloed van criminele 
activiteiten, zoals geronseld worden vanuit de Rotterdamse 
haven. Ook als uithalers uit containers. Dit gebeurt ook in 

Hardinxveld-Giessendam. Vaak worden zij geronseld op 
kwetsbare momenten. En als je er eenmaal aan begint, 
kom je er bijna niet meer uit.

Als ik vraag wat hij vindt van de boerenprotesten van nog 
niet zolang geleden, geeft hij aan daar wel begrip voor te 
hebben. Op een boerderij zijn er heel veel regels en alles 
moet bijgehouden worden en dat wordt ook zeker gedaan, 
maar op een gegeven moment kwam er een soort van 
maatschappelijke veroordeling dat alle boeren een soort 
van milieucriminelen waren. Iets wat de boerenstand 
enorm veel pijn heeft gedaan.

Drugscriminaliteit komt helaas ook voor binnen de 
gemeente en de burgemeester sloot onlangs een pand, 
waarin een hennepplantage gevestigd was. Het vervelende 
van deze illegale dingen is dat je het niet weet. Het is een 
punt van aandacht, maar gelukkig nog steeds kleinschalig. 
Dat geldt ook voor de openbare orde. Natuurlijk gebeuren 
er wel eens dingen, zoals inbraak, geweld, maar soms 
geven de inwoners er zelf aanleiding toe, zoals fietsen die 
niet op slot staan, auto’s die open zijn met de sleutels er 
nog in, schuurtjes die open staan. De burgemeester ziet 
het als taak om de inwoners weerbaarder te maken op dat 
gebied.

Als ik het heb over religie zegt de burgemeester zelf 
ook een christelijke opvoeding te hebben genoten, 
waardoor hij zich goed kan verplaatsen in de wereld van 
kerkgenootschappen en geloofsgemeenschappen in een 
religieus dorp als Hardinxveld-Giessendam. Natuurlijk is hij 
burgemeester van alle inwoners, maar het helpt hem wel te 
snappen wat er gebeurt en omgaat in deze wereld.

Zou 5 mei ook op zondag gevierd kunnen worden in 
Hardinxveld-Giessendam? Dit organiseert de oranje-
vereniging, zij zijn hier ook het comité 4 en 5 mei. Er staat in 
de periode rond Koningsdag een feesttent en daar maakt 
iedereen gebruik van. Ook op zondag.

De jaarlijkse intocht van sinterklaas is altijd een hoogtepunt 
voor zowel de burgemeester als de bevolking. Blije 
gezichten van kinderen, ouders en grootouders die met 
honderden tegelijk langs de Merwede staan om het schip 
binnen te zwaaien. Hardinxveld-Giessendam kent twee 
aankomsten, namelijk in Boven Hardinxveld en Beneden 
Hardinxveld.

De broers en zussen van burgemeester Heijkoop zijn ook 
maatschappelijk en politiek actief. Onlangs stopte zijn 
oudste broer als burgemeester van Hendrik-Ido-Ambacht, 
maar ook zijn andere broer en zussen zijn maatschappelijk 
zeer actief. Allemaal “bezige bijen” zoals hij het noemt. 
Sociaal en maatschappelijk betrokken.

De burgemeester geeft in vrijwel alle toespraken aan dat 
de Hardinxveld-Giessendammers wat trotser mogen 
zijn op hun dorp. Er zijn vele mooie bedrijven in het dorp 
die prachtige dingen maken. Er zijn prachtige prijzen 
gewonnen vooral op het gebied van innovatie. Daarmee 
verwijst de burgemeester ook naar een schip wat raketten 
van het Europese ruimtevaartprogramma vervoert via 
Frankrijk naar Frans Guyana. Bij de Olympische Spelen 
vaart er een zelfsturende pont over de Seine, waarvan het 

ontwerp uit Hardinxveld-Giessendam komt. Dat zouden 
we echt meer uit mogen dragen.

De burgemeester is verder trots op de bevolking van 
Hardinxveld-Giessendam, die hun eigen regie willen 
bepalen maar ook bereid zijn zelf de handen uit de mouwen 
te steken. Voorbeeld is een woonvoorziening voor kinderen 
met een beperking waar ouders zelf de regie nemen en 
een voorziening laten bouwen voor hun kinderen. Voor nu 
en de toekomst.

Radio luisteren doet de burgemeester ook. Hij heeft altijd 
radio 1 aanstaan en op zaterdag luistert hij naar Klokradio, 
omdat daar alle sport te horen is. Zelf was hij te gast bij 
de jaarlijkse top-100 op Merweradio, samen met collega 
Jan de Vries van Sliedrecht. Een evenement waar beide 
burgemeesters enorm van hebben genoten. Verder zou 
het welkom zijn als er een soort “Nieuwspoort” zou komen 
voor Sliedrecht en Hardinxveld-Giessendam, waarin niet 
alleen raadsleden en politici worden gehoord, maar ook de 
partijen waarmee zij in gesprek zijn. Een objectief gebeuren 
dus.

Als ik over een kinderraad voor Hardinxveld begin, maakt 
de burgemeester mij erop attent dat dit zeker een goed 
idee is, maar dat het veel werk met zich meebrengt, ook 
voor de scholen.

Verder maakt de burgemeester zich zorgen over de 
tegenstellingen in de maatschappij met name over 
de huisvestiging van vluchtelingen. Daar wordt door 
sommigen nog wel eens harde uitspraken over gedaan op 
social media. De burgemeester hoopt dat we daar met zijn 
allen vooral het goede gesprek over kunnen voeren.

Als wens voor de toekomst stelt hij te hopen dat we met 
zijn allen gezond mogen blijven, want dat is het kostbaarste 
goed.
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DAVINIA EN LEONIE 
DE JONGERENWERKERS VAN SERVANDA

Het was in de natte novembermaand van 2023 dat ik een afspraak had met 
de jongerenwerkers van Servanda. In gebouw “Ducdalf” word ik gastvrij 
ontvangen, zoals ik altijd weer ervaar, als ik me meld bij Servanda.

Ik maak kennis met Davina en Leonie, twee 
enorm gepassioneerde medewerkers, 
die al direct hun bevlogenheid toonden. 
Davina begon in 2001 als stagiaire en 
volgde daarna nog een aantal opleidingen, 
waaronder de SPD-opleiding. Tijdens haar 
opleiding werkte ze voor de voorloper 
SKEW en kwam zij in panden als Duplo 
en de Huibjesbrug tot bloei. Maar zelfs 
voor haar stage kwam ze er als jong 
meisje bij de woensdagmiddaginstuif, 
de meidendoelgroep, de techniekgroep 
en de vrijdagavonddisco. Ze liep verder 
nog stage in Dordrecht en besloot een 
open-sollicitatie te schrijven. Coördinator 
Speksnijder, die haar reeds kende, was 
al onder de indruk geraakt, maar besloot 
haar nog een weekend bedenktijd te 
geven, maar de beslissing had ze voor 
haarzelf al genomen.

Leonie deed de opleiding social-work op 
de hogeschool Rotterdam. Daarna ging 
zij een snuffelstage lopen in Hendrik Ido 

Ambacht. Een eerste kennismaking met 
de praktijk. Ze kwam direct in aanraking 
met het jeugdwerk en dat beviel haar zo 
goed, dat ze ook haar tweede stage daar 
afmaakte. Na haar studie wilde ze graag 
fulltime in Hendrik Ido Ambacht werken, 
maar daar was toen geen plaats. Toen 
werd ze gewezen op Servanda en daar 
werd ze aangenomen. Ze vindt dat ze daar 
op haar plek zit.

Een belangrijk onderdeel van haar 
werkzaamheden vindt plaats in de 
“Techloods” in Boven-Hardinxveld. Hier 
is Leonie bij betrokken, bijgestaan door 
Davinia. Hier worden ouders en kinderen 
gebonden aan de buurt met technische 
vaardigheden en talenten ontwikkeld. Ze 
bedenken vaak een project en toen ik er 
kwam was het thema Kerst. Er werd een 
grote houten kerstboom gemaakt. Eerder 
maakten ze in samenwerking met de 
bibliotheek een stekjeskast. Ze gaan van 
project naar project. Men beschikt over 

enkele hele betrokken vrijwilligers die in de 
bouw en techniek hebben gewerkt. Toch 
zoekt men naar nog meer technische 
mensen, want het is een uitstekende 
gelegenheid om de jeugd techniek te leren. 
Ze komen van school via huis naar de 
loods. Meestal gaat het om ongeveer 15 
kinderen. Ze leren houtbewerken, solderen 
en er is een ruimte met een 3d-printer. Een 
mooi technisch gebeuren. Het project “de 
Techloods” is ooit in het leven geroepen 
door enkele bedrijven die zorgden dat er 
de benodigde apparatuur kwam.

Een andere activiteit is de groep “Meiden 
voor meiden”. Ooit bedacht door 
maatschappelijk werkster Tanja, die de 
middelbare scholen bezocht. Zij kreeg het 
idee om de opgroeiende meiden proberen 
aan elkaar te binden, zodat ze elkaar 
konden versterken. Inmiddels bestaat 
de groep alweer zes jaar en wordt geleid 
door Leonie en Davina samen. Doel is 
om op een laagdrempelige manier met 
elkaar verbinding te zoeken en elkaar 
te versterken. Meiden vanaf 12 jaar zijn 
welkom. Hun aantal groeit nog steeds. 

Woensdagmiddag is de vrije inloop in de 
“Buurtkamer” voor leerlingen van groep 7 
en 8 van de basisschool. Meestal komen 
er 10-25 kinderen. Heel wisselend. Davinia 
en Leonie worden die middag bijgestaan 
door twee oudere dames, die heel creatief 
zijn en ook spelletjes doen met de jeugd. 
Vooral in de kerstperiode worden er mooie 
kaarten gemaakt. De jeugd heeft een 
voorkeur voor voetbal spelen op tv, maar 
soms wordt dat wel eens uitgezet, want er 
zijn nog zoveel andere leuke spelletjes.

Eens per jaar wordt sporthal “de Wielewaal´ 
omgetoverd tot een grote speel-Inn. Een 
groot spektakel voor de jeugd aan het 

einde van de grote vakantie, wat ook 
heel veel kost, maar gelukkig zijn er ook 
gulle sponsoren, die daar een bijdrage 
aan verlenen, zowel financieel als op het 
gebied van goederen. Een zeer welkome 
bijdrage om de entreeprijs aantrekkelijk te 
houden. De laatste keer was dat voor een 
hele week 13,50 euro en voor een dag 3 
euro. Dit jaar alweer voor de vijfenveertigste 
keer in successie. Een jubileum. Op de 
piekdagen komen er soms wel duizend 
kinderen. Chapeau. Meer dan veertig 
speelhoeken. Voor elk wat wils, waaronder 
een bouwhoek, een creatief plein waar 
je kan tekenen, schminken, schilderen, 
een elektrohoek, Lego en Playmobilhoek, 
een spookhoek. Een timmerdorp om een 
hut te bouwen, waarmee je op het einde 
een prijs kan winnen, springkussens enz. 
Het wordt gedragen door zeker honderd 
vrijwilligers. Er is een klusteam, wat kleine 
bakstenen maakt voor de bouwhoek. 
Daar zijn ze al ruim van tevoren mee bezig. 
Ook de meiden van de meidengroep zien 
we vaak terug als vrijwilliger bij de speel-
Inn of andere activiteiten. Elk jaar vindt een 
evaluatie plaats en wordt er nagedacht 
over nieuwe trends.

In september vindt de nationale sportweek 
plaats in samenwerking met NOC/
NSF. Er is een nieuwe buurt-sportcoach 
Angela Wagemakers en in samenwerking 
met haar wordt het programma voor 
september vastgesteld.

Er is nog steeds volop behoefte aan 
technische mensen, die hun kennis en 
vaardigheden over zouden willen brengen 
op de jeugd. De huidige groep is ook al 
best op leeftijd en om continuïteit ook in 
de toekomst te kunnen waarborgen zijn 
en blijven er nieuwe technische mensen 
nodig. Aanmelden kan bij Servanda.

Davinia links en Leonie rechts op de foto
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DICK EN AD LANGS HET GRENSPAALTJES PAD

Bij het woord grens denken de meeste mensen 
aan houten paaltjes, 10 meter afstand van elkaar, 
doch niets is minder waar. In het gebied wat Dick 
en Ad doorkruisen, de grens tussen Nederland en 
België, zijn de grenspalen van ijzer, met een dikte 
van ongeveer 1 cm en ongeveer 1 meter 40 hoog, 
voorzien met het wapen van beide landen met het 
jaartal van de grensvorming-dus 1843- en voorzien 
van een nummer. Sommigen keurig in de verf en 
anderen verwaarloosd en stuk. In de nummering 
zit ook een bepaalde logica, men is in Vaals bij het 
Drielandenpunt begonnen net nummer een en zo 
oplopend naar de kust gestopt bij 369.

De paaltjes staan ook niet op een logische rij langs de weg. 
Soms staan de dicht bij de weg, maar soms ook midden in 
de rimboe. Dat maakt het allemaal een heel stuk lastiger. 
De beide mannen hebben hun reis goed voorbereid en 
besluiten niet in Vaals te beginnen maar in Zeeland. Dat 
heeft te maken met de wind die in Nederland vaak westelijk 
is. En met de wind in de rug loopt het allemaal een stuk 
relaxter. Dus Sluis wordt het beginpunt. Sluis is ook de 
geboorteplaats van de heer van Dale. (Denk maar aan het 
woordenboek).

Al wandelend lopen de mannen door het Zeeuwse 
land, waar veel bonen, bieten en aardappelen worden 
verbouwd. Voor de grenspaaltjes moet soms de nodige 
moeite worden gedaan. En het gebeurt zelfs dat ze met 
een zelfbedieningspont het water moeten oversteken om 
de grenspaal werkelijk te bereiken.

Als je het openbaar vervoer in Nederland gewend bent, is 
dat in België heel anders. Wel keurige vertrektijden voor de 
werkdagen, maar geen mogelijkheid om in het weekend 
terug te keren. En wachten tot maandag is geen optie. Dan 
te voet een stuk teruglopen. Kilometerslang. Dat is dan 
de enige manier. Terug naar Breskens voor de oversteek 
met de veerpont naar Vlissingen en zo op de trein naar 
Dordrecht. De eerste etappe was best een zware. Je moet 
er wat voor over hebben. 

De volgende zaterdag etappe 2. Helaas rijdt de lokale trein 
naar Dordrecht niet wegens werkzaamheden aan het 
spoor. Bussen worden ingezet, maar die rijden met een 
half uur vertraging. Toch staat de trein naar Vlissingen er 
nog en de conductrice is zo vriendelijk de trein nog even stil 
te laten staan om de mannen te kunnen laten instappen. 
Een meevaller want het scheelt de mannen een vol uur. 
Van Vlissingen weer oversteken naar Breskens. Vandaar 
naar St. Margriete. Het eindpunt van de vorige keer. Deze 
keer gaat de tocht richting Braakman. Van België langs 
het eindeloze Leopoldkanaal waar geen einde aan lijkt te 
komen naar Nederland

De tweede etappe beginnen beide mannen in Terneuzen. 
Ze moeten dan in Vlissingen op de veerboot naar Breskens. 
Ook hier moeten de beide mannen weer flinke wandelingen 
maken. Eindeloos langs het Leopoldkanaal, waar bijna 
elk stukje hetzelfde is. Gelukkig komen ze ook langs een 
mooi bos met loofbomen en naaldbomen en ook enkele 
konijntjes Dan verder naar Braakman via de snelweg en 
de bus, al moeten ze wel bijna een uur wachten om weer 
terug te kunnen naar Terneuzen en dan via de tunnel via 
’s-Heerenhoek met de bus naar Goes. Daar eindelijk wat 
eten en drinken. In Goes toch nog drie kwartier wachten op 
de intercity naar Dordrecht. Daarna met de bus weer terug 
naar Sliedrecht. Een mooie tweede etappe.

De derde etappe is er een van Braakman naar Heinkenszand. 
Braakman is een bungalowpark met stacaravans en 
tenten. Vroeger was het een zeearm, welke afgedamd is 
door een baggermaatschappij uit Sliedrecht. Het is zaak 
om richting Terneuzen te gaan. Na enkele kilometers lopen 
richting busstation om via de tunnel richting Terneuzen te 
gaan. De tunnel is lang en donker (6.6 kilometer). Blij zijn de 
mannen dat zij het daglicht weer mogen aanschouwen. Via 
’s Heerenhoek waar zij wat eten gaan de mannen richting 
Heinkenszand. De eerste tegenvaller is, dat het begint te 
regenen en ze moeten een flink stuk door lang gras, wat 
natte broekspijpen betekent. Ter hoogte van Heinkenszand 
komen ze paaltjes tegen met een infoplaatje eraan. Het 
blijkt dat men in de maand maart jaarlijks een boom plant. 
De infoplaatjes hebben betrekking op de mensen met 
een stofwisselingsziekte, waaraan zij zijn overleden: jonge 
mensen van 19 jaar, maar ook kinderen van drie dagen. 
Ook goed om daar even bij stil te staan.

Etappe vier gaat van Heinkenszand naar Kruiningen. De 
mannen vorderen gestaag. Elke keer moeten ze terug 
naar Zeeuws Vlaanderen om het grenspaaltjes pad weer 
te volgen. In het begin was Vlissingen hun thuishaven. 
Inmiddels zijn beide mannen nu aangeland in Kruiningen 
en zo op weg naar Brabant om daar weer de grens te 
vervolgen richting Limburg. 

Dat er in Zeeland veel uien worden verbouwd is inmiddels 
duidelijk geworden. Veel uienfabrieken en dat kun je ruiken 
ook als je er langsloopt. Sommige boeren voeren zelfs 
overjarige uien aan de schapen.

Inmiddels hebben de schorren en slikken plaatsgemaakt 
voor zandgrond en bossen. Bergen op Zoom is de nieuwe 
plek geworden. Oorspronkelijk twee bergen aan de zoom, 
een beekje of afwatering. Het weer is nogal wisselvallig en 
tijdens een van de windvlagen gaat de paraplu van Dick 
volkomen de vernieling in. Een nieuwe kopen? Ja natuurlijk. 
In de binnenstad van Bergen op Zoom.

Daarna via het station van Bergen op Zoom met de 
Belgische trein naar Essen. Een Belgisch plaatsje. Dat 
bekijken en wat nuttigen. Toiletbezoek is op het station 
soms best lastig. Dit keer moet de sleutel worden gevraagd 
bij de stationschef. In Nederland is die situatie niet veel beter.

De route door het Brabantse land volgt gestaag 
met bezoekjes aan Zundert en Rijsbergen. Slechte 
busverbindingen en warm weer met temperaturen tegen 
de dertig graden. Best vermoeiend allemaal. Van Dordrecht 
weer richting Breda. Daar richting Breedschot langs velden 
met bloeiende Afrikaantjes. Afrikaantjes zuiveren namelijk 
de grond als er aarsbeien gekweekt zijn. Ook weer een 

weetje. Langs het riviertje de Mark komen ze grenspaal 
219 tegen. Via het Chaamse bos komen ze in de richting 
van Ulvenhout, om vandaar uit door te gaan naar Alphen. 
Inmiddels is Tilburg de stad van waaruit de mannen verder 
gaan. Het missen van de bus is geen optie, want twee uur 
wachten wil niemand. 

De tocht die de mannen elke zaterdag voortzetten voert 
hen over heidevelden en langs vennen. Elke keer schuift de 
aankomstlocatie op. Was het eerst Breda. Nu is het Tilburg 
en vervolgens Eindhoven. Grenspaaltje 204 is inmiddels 
bereikt.

Reusel is de plaats en vervolgens richting Postel en door 
naar Eersel. Een tocht vol afwisseling. Bovendien wordt de 
bus gemist, maar een ouder echtpaar pikt hen op en rijdt 
de bus achterna. Ze stoppen zelfs op een rotonde, zodat 
de mannen daar de bus weer kunnen oppikken. Na deze 
tocht wordt er een winterpauze in gelast, om in maart weer 
terug te keren.

Eersel is het punt, waar men de laatste keer gestopt is, 
dus van hieruit verder richting Borkel. Weer een tocht vol 
afwisseling. Met het busje naar Valkenswaard en van 
daaruit naar Eindhoven om richting Dordrecht te gaan.

De volgende keer gaat de reis van Borkel naar Budel. 
Afwisselend over Belgisch en Nederlands grondgebied. 
Inmiddels wordt paaltje 171 bereikt. Het opvallende in 
Nederland is dat er rijdende bussen zijn en sprekende 
bestuurders. Deze dag volbracht hebbend, gaan ze weer 
met het busje richting Eindhoven. Halverwege moeten ze 
even zwaaien naar een mevrouw, die al jaren op bed ligt 
en zo gedaan, even de toeter laten horen, een klein gebaar 
maar voor de persoon in kwestie heel opbeurend.

Via Weert wordt koers gezet naar Stramproy. Ook daar 
wordt weer veel gezien en meegemaakt. De week daarop 
richting Thorn. Als je daar aangekomen bent, heb je 363 
kilometer afgelegd. Doordat er nogal eens verkeerd 
gelopen werd, zal het eerder in de buurt komen van 383 
kilometer. Afwisselend door België en Nederland. Als cijfer 
voor de totale tocht geven beide mannen een 7 en een half.

Er is een boekje verschenen van de hand van Ad Stuy. Daar 
staat het gehele verhaal in beschreven. Ik heb geprobeerd 
aan de hand van dit boekje aan te geven hoe de mannen 
gelopen hebben. Niet alle details zijn weergegeven, want 
dan zou het een ellenlang verhaal worden en een kopie 
van het door mij genoemde boekje. Dat wilde ik vermijden. 
Ik heb wel respect voor deze mannen, die dit pad vol 
blijdschap en energie hebben gelopen.

Jan Keij
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JOHN DEVENTER 
TERUG OP 
MERWERADIO
Nieuw sinds januari op Merwe RTV:  Het radio-
programma “Wereld Post Plaza”. Hierin komen 
wereld-verhalen  en wereldhits samen. De maker 
hiervan is John Deventer, een niet geheel onbekende 
naam bij Merweradio. In de jaren 90 is hij gestart 
bij Radio Sliedrecht; we kunnen dus wel spreken 
van een door de wol geverfde radiomaker. In 2014 
maakte hij de overstap naar RTV Holland, het internet 
radiostation van journalist Peter Donk. Hier maakte 
hij het programma “Post voor Holland”.  Eind 2017 
kwam hier een einde aan. Dit radioavontuur stopte, 
maar het programma niet. John is inmiddels freelance 
radiomaker, en maakt programma’s voor verschillende 
omroepen in Nederland. Nu is John dus weer terug 
op het oude, vertrouwde nest met zijn show “Wereld 
Post Plaza”. Nederlanders komen hierin aan het 
woord, bijvoorbeeld landgenoten die een bestaan 
hebben opgebouwd buiten Nederland. Verder dus 
veel wereldhits en nieuwe muziek. “Wereld Post Plaza” 
met John Deventer is iedere zondagmiddag van  
14-16:00u te beluisteren op Merweradio 105.4 FM of 
de Merweradio-app, die in de appstore gedownload 
kan worden.

LUC ZUUR NIEUW OP 
MERWERADIO
Mijn naam is Luuc Zuur, ik ben 50 jaar en heb een 
tweeling van 15 (Demi en Esmee) Ik heb een vriendin, 
Jacqueline Voogd. Na bedrijfsleider te zijn geweest in 
een schoenenzaak ben ik 25 jaar geleden overgestapt 
naar de vloeren. Eerst voor verschillende bedrijven, maar 
uiteindelijk 13 jaar geleden voor mezelf begonnen met een 
compagnon (Cyriel Struijk). We zitten met onze zaak Dutch 
Floorstore (trotse sponsor van de Merweradio Top-100 
Aller Tijden) op de woonboulevard in Sliedrecht langs de 
A15. 

Mijn muzieksmaak is vrij breed, maar mijn voorkeur gaat 
wel uit naar rock en alternatief. Vanaf februari dit jaar ben 
ik elke maandag tussen 19:00-20:00 uur te horen op 
Merweradio 105.4 FM met mijn programma Luucs uur 
waar ik de nieuwste rock, alternatief en indiemuziek draai 
met ook elke week een tip van een luisteraar die niet nieuw 
hoeft te zijn! Hierin worden bekende artiesten afgewisseld 
met nieuwe onbekende artiesten, dus hou je van rock, 
alternatief en/of indiemuziek luister dan elke maandag 
tussen 19:00-20:00 uur naar Merweradio 105.4 FM!

Realisatie:
MDH Uitgeverij
T 0314-361130
E  info@mdh-uitgeverij.nl
I  www.mdh-uitgeverij.nl

Druk: 
Janssen Pers C

O
L
O

F
O

NVerspreiding:
Spotta
Voor klachten over de bezorging 
kunt u terecht bij:
E  kwaliteitsbeheer@spotta.nl
T 088-8424224
I  www.spotta.nl
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DOMINEE GERARD VROOLAND VAN PAND 33
Dominee Vrooland werd geboren 
in het Noord-Hollandse plaatsje 
Wormer aan de Zaan. Voor degenen, 
die niet weten waar dat ligt, denk 
dan aan Wormerveer, wat aan de 
overzijde van de Zaan ligt. Wormer 
is een leuk dorpje waaraan Gerard 
goede herinneringen bewaart. Zijn 
vader werkte bij de boeren en zijn 
moeder kwam uit het café. Scherpe 
tegenstellingen in die tijd. Het was een 
tijd van weinig rijkdom. Gerards vader 
was wees en werd gedetacheerd bij 
boeren, wat in die tijd door de Kerk 
werd georganiseerd. Hij had het 
slecht naar zijn zin, want de boeren 
waren niet zo vriendelijk voor hem. 
Hij moest hard werken en had weinig 
privileges. Op een gegeven moment 
had hij er genoeg van en hij vertrok 
naar de Zaanstreek om te werken in de 
fabrieken. Van zichzelf was de vader 
van Gerard gelovig. Hij ontmoette 
Gerards moeder in het café. Ook zij 
was gelovig, maar ze voelde zich een 
slechte christen, omdat ze in het café 
werkte. Toch kwamen zij beiden tot 
elkaar en ook tot geloof. 

Gerard ging op een gegeven moment 
naar de kunstacademie. Hij kon goed 
tekenen en schilderijen maken. Hij kwam 
van het rustige dorpje Wormer in de grote 
stad Amsterdam terecht. Het waren de 
roerige jaren zestig. De tijd van ‘Nixon 
moordenaar”, drugs en iedereen de straat 
op. Hij kwam daar als jochie tussen te 
staan. Hij ging toen ook wat teksten uit de 
bijbel, die wat radicaler waren uitdragen 
en vond daar steun bij. De kunstacademie 
leerde hem dat hij anders was dan de 
mensen om hem heen en dat hij radicaler 
moest zijn dan alle anderen, maar dan wel 
op een positieve manier.

Zelf zegt hij nooit in de verleiding te zijn 
gekomen om drugs te gebruiken, omdat 
het totaal niet in hem zat. Een soldaat 
wordt sterker in het gevecht en door de 
contacten met de wereld leerde hij meer 
van God te begrijpen.

Gerard kwam in de sociale hulpverlening 
terecht in Ermelo. Hij kreeg daar te 
maken met jongeren die zuchtten onder 
wisselende leiders. De ene was mild, 
de andere streng en de jongeren raakte 
daardoor van slag. Dus de behoefte 
om zich te binden aan die leiders was 
minimaal.

Gerard kwam in Apeldoorn terecht en 
besloot theologie te gaan studeren. Hij 
wilde de kerken laten zien dat we wat 
moesten gaan betekenen voor de wereld. 
Hij kwam na zijn studie in Enschede terecht 
tijdens een hele koude winter. Zwervers 

in die plaats hadden geen plek. Gerard 
stelde voor om de pastorie open te stellen 
voor deze mensen, maar dat was er niet 
bij. Gebouwen waren blijkbaar belangrijker 
dan mensen? Dat soort dingen kon Gerard 
niet tegen. In Doetinchem was het prettiger 
daar ging hij met zijn caravan de straat in 
en zocht de mensen op. “Je moet de 
mensen opzoeken waar ze zijn” vond hij,

In Sliedrecht was hij erg te spreken over 
de samenwerking tussen de verschillende 
kerken. Er waren verschillende werkgroep-
en zoals diaconie, jongeren enz. Gerard 
vertegenwoordigde de jongeren. Er 
werden avonden gehouden en er werd 
gezongen, gepraat en gebeden. “Mia 
hodos” (een weg) Heel plezierig, tot het 
moment dat er partijschappen ontstonden 
en sommige kerken hun idee over de doop 
heel belangrijk maken waardoor het toch 
weer uit elkaar viel.

In 2005 viel hem steeds het pand op waar 
hij later pand 33 van zou maken. In zijn 
dromen kwam het steeds terug en dat 
ging zo een half jaar door. In zijn boekje 
“De kroeg als Gods akker” kan je het 
verhaal lezen. Op een ochtend stonden 
zowel Gerard als zijn vrouw op en bleek 
dat zij dezelfde droom hadden gehad. 
Over pand 33. Gerard was er toen van 
overtuigd dat ze dat pond moesten kopen. 
Dan moesten ze verder alles loslaten en 
gingen in een krot wonen. Volgens velen 
een onbegrijpelijke stap. Ze wilden ook 
niet dat een projectgroep dit ging beheren, 
omdat je dan sneller meningsverschillen 
zou krijgen. Het geld kwam op een 
wonderlijke manier binnen middels enkele 
gulle gevers. Eerst een gift van 20.000 
euro. Er kwam een soort opzichter langs 
om te inventariseren wat een verbouwing 
van het pand kostte. Die schatte de kosten 
op 30.000 euro. Dat was prachtig want er 
was al 20.000 euro toegezegd. Daarna 
kwam er nog eens 10.000 euro binnen 
dus konden ze de verbouwing realiseren. 
Er werd van alle kanten hulp aangeboden. 
Mensen haakten aan. De heer Parel zorgde 
ervoor, dat er een goede constructie 
kwam en toen dat klaar was kon pand 
33 open. Er kwam nog een jeugdwerker 
langs om te vragen of ze goed onderzoek 
hadden gedaan naar de behoefte van 
jongeren. Dat hadden ze niet gedaan. Er 
was een droom geweest en ze hadden 
iets op hun hart en dat wilden ze realiseren. 
“Dan wordt het helemaal niks” aldus de 
jeugdwerker. Niks was echter minder 
waar, want ze gingen open en er waren 
honderden jongeren. Heel anders dan de 
jeugdwerker had voorgespiegeld. Er was 
wel een klein probleem, want sommige 
jongeren hadden buiten drank verstopt, 
omdat dit in Pand 33 niet geschonken 
werd. Dat leverde nog een forse rel op 

met de buurt, die niet zaten te wachten 
op drankoverlast. Zelfs de burgemeester 
kwam erbij. Gerard en zijn vrouw moesten 
daardoor noodgedwongen enkele 
ingrepen doen om de gemoederen weer 
tot bedaren te brengen. Groepen werden 
gesplitst en je kon als bezoeker VIP-punten 
verdienen. (VIP = vriend in het pand) 
De gemoederen en overlast in de buurt 
werden hierdoor enorm verminderd. Het 
werd daardoor een gezellige toestand. 
Echt goed” aldus de dominee. De Stichting 
zorgde ervoor dat Pand 33 ging draaien 
en daarna ging dominee Vrooland met 
emeritaat. Toen had het gezin ook vaste 
inkomsten en waren ze minder afhankelijk 
van gulle giftgevers. Ook het VIP-systeem 
werkte stimulerend. Er konden door de 
jongeren zelfs bekers worden verdiend. 
Het was een leuke periode en Gerard ging 
diensten in het café aanbieden. Dat werd 
café Korevaar. In pand 33 organiseerde hij 
ook bijeenkomsten o.a. voor mensen met 
een beperking, voor mensen die niet bij 
een kerk wilde horen, voor groepen thuis. 
Kijken wat er nodig is. Vrijdag en zaterdag 
is er inloop en op zondag een dienst. De 
kerk was een bedrijf dat op vele manieren 
vastliep en een manager vertelde hem, 
wanneer een bedrijf vastlopen moet je de 
moed hebben het af te breken en de brug 
te bouwen terwijl je er op loopt. Plankje 

voor plankje. Niet gestoeld op oude 
tradities maar wat de schepper je geeft. 
Een hele andere filosofie.

Heden ten dagen heeft dominee 
Vrooland contacten met moslims. Hij is 
van mening dat God deze mensen niet 
voor niets naar pand 33 heeft gebracht. 
Er is onderling respect voor elkaar en 
dat geeft ook verbinding. Men heeft een 
platform opgezet om te laten zien dat er 
weliswaar verschillen zijn, maar dat ze ook 
iets positiefs kunnen toevoegen aan de 
Sliedrechtse gemeenschap. De moskee 
richt zich ook op moslims, maar deze zijn 
van Turkse afkomst. In Pand 33 verkopen 
ze geen alcohol, er zijn regels die ze 
herkennen. Bovendien voelen ze zich thuis 
en gerespecteerd. 

Medio december droeg dominee Vrooland 
Pand 33 over aan Jacco de Koning en 
Miranda. Hij blijft wel verbonden aan Pand 
33. Verschillende groepen blijft hij doen, 
waaronder de verbinding met moslims.

De openingstijden van het pand zijn 
tussen 08.00 en 22.20 uur dagelijks met 
wisselende groepen. Hij hoopt dat Jacco 
en Miranda de zelfde steun krijgen als hij.

Jan Keij

Van links naar rechts Miranda en Jacco de Koning, Gerard Vrooland en Caroline
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WILLIAM DE WEE HOOFDREDACTEUR
William 40 jaar, is inmiddels al 14 jaar de 
hoofd-redacteur van de omroep. Hij werkt 
full time en is sinds vorig jaar ook getrouwd. 
Hij kwam destijds binnen toen hij 14 jaar oud 
was. Hij meldde zich destijds bij het pand aan 
de Stationsweg. Wat hem enorm trok was de 
apparatuur in het pand. Echter daar mocht hij 
nog niet aankomen. Hij moest wachten tot hij 18 
jaar oud was.

William bleef regelmatig komen en werd een 
welgeziene gast. Zijn passie voor techniek bleef en 
toen hij 18 jaar oud was mocht hij ook daadwerkelijk 
met de knoppen aan de slag. Ze zochten bij 
Merweradio technici en dat vond William een mooie 
uitdaging. Bij de zendgroep kerken begon hij, maar niet 
veel later viel hij ook wel in bij het sportprogramma. Bij 
het programma “Goed nieuws voor u” werd hij vaste 
technicus. Verder hielp hij de vrijdagavondploeg met  
de techniek en viel hij in, wanneer iemand niet kon. Na 

2006 bleef hij radio doen, alleen wat minder omdat hij 
televisie ging doen.

Hij leerde bij de radio Gijs Zonnenberg kennen. Een 
man met wie hij Kerk-tv opstartte. Ze trokken daarbij 
door de hele regio en overal waren zij geziene gasten. 
Het programma draaide ruim 16 jaar. Toen zij in 
Parkzicht kwamen, vroegen de mensen daar of er 
misschien ook iets in Parkzicht georganiseerd kon 
worden op dat gebied en dat kon. Het programma 
heette “Kom zing met Gijs”, wat erg gewaardeerd 
werd. Door de coronaperiode kwam er een eind aan. 
Na deze periode werd Gijs ziek, waardoor hij er een 
punt achter moest zetten.

Inmiddels was William hoofdredacteur geworden bij 
de omroep. Sinds 2010 was hij de opvolger van de 
legendarische Jan Willem Nederveen. Een van de 
wijze lessen die hij meekreeg, was ‘doe altijd, wat jij 
vindt, wat goed is voor de omroep”. “Niet afhankelijk 
van wat anderen vinden”.

De radiostilte van 2023 deed hem pijn, zoals iedere 
radiomaker. Bij de reorganisatie tijdens deze periode 
was hij de enige die mocht blijven zitten. En ook bij 
het vernieuwde Merweradio wordt hij gewaardeerd.

Momenteel zijn we als Merweradio bezig om naar een 
streekomroep te gaan met Dordrecht, Ridderkerk, 

Papendrecht en Klokradio. Dit zal zich het eerst 
openbaren op redactie-niveau. Een volledige fusie 
is ver weg, omdat de dorpen onderling teveel 
verschillen.

Zijn liefde voor het camerawerk is er nog steeds. 
Hij maakte onlangs nog opnamen van de 
dodenherdenking in Sliedrecht. Daarnaast pakt hij 
individuele projecten op. Toch is binnen de omroep 
nog steeds behoefte aan cameramensen, die het 
vooral leuk vinden om dit werk te doen.

HET PBO (PROGRAMMABEPALEND 
ORGAAN) VAN MERWERTV
Hier een foto van het PBO (programma bepalend orgaan van Merwertv. Ook wel bekend als 
programmaraad. Het PBO is er verantwoordelijk voor, dat alle stromingen binnen de gemeenten 
Hardinxveld-Giessendam en Sliedrecht gehoord worden via Merwertv. Daarnaast controleren we 
de programma’s op de eisen die via de mediawet aan ons gesteld worden.

Wij willen hierbij nog een oproep doen aan mensen die deel uit willen maken van de programmaraad. Wij 
zoeken nog diverse mensen om ons team te complementeren. (O.a. sport en jeugdwerkers) We vergaderen 
ongeveer vier keer per jaar, waarvan twee keer met het bestuur. Gewoonlijk ongeveer twee uur per keer.
 
Op de foto van links naar rechts Jannie van Westen (zendgroep kerken, Margot de Jong (zorg en welzijn)  
Theo Peele (Werkgevers) Jennie de Winter (Cultuur) en Jan Keij (voorzitter en doelgroep ouderen.
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“WONEN BIJ SEPTEMBER”
“Wonen bij September” opent 
per 1 Augustus de deuren van 
het nieuwe woonhuis “Villa de 
Plataan” in Hardinxveld-Gies-
sendam. Gelegen tegenover het 
station aan de Stationsstraat 
25. De naam van het huis is een 
eerbetoon aan de Plataan die 
stond op de plek waar het huis 
is gebouwd. Om de groene uit-
straling te behouden in de om-
geving, worden dit jaar nieuwe 
bomen rond het huis terug ge-
plant.

Wonen bij September biedt parti-
culiere woonzorg voor ouderen met 
dementie. Vanaf 2015 opereren zij in 
Nederland met de succesvolle for-
mule “Wonen als thuis” 

Ik sprak hierover met locatieleider 
Wendy Blacha en woonconsulent 
Elmy Blonk.

Wendy: Het woonhuis in Hardinx-
veld Giessendam ademt de sfeer 
uit van een gewoon woonhuis. 
Centraal in het huis zijn de gezelli-
ge gezamenlijke woonkamers. In de 
woonkeuken vinden we de bewo-
ners die graag een handje helpen 
met bijvoorbeeld het verzorgen van 
de maaltijd. In de andere verblijven 
doet men ook wat men fijn vindt. 
Lekker even zitten in de bibliotheek 
met uitzicht op de tuin, genieten in 
de serre, het kan allemaal. Elmy: 
Deze dag omschrijving past bij een 
willekeurig ander huis van “Wonen 
bij September”. Ondanks dat de 
woonhuizen van variëren van mo-
nument tot nieuwbouw, de bewoner 
staat bij ons centraal en heeft de ei-
gen regie in handen. Hiermee kun-
nen wij meteen het “Open deuren 
beleid” verantwoorden. Wij doen er 

alles aan om te ondersteunen in de 
levensbehoeften van de bewoner. 
Dit kunnen wij niet zonder overeen-
stemming met familie of verwanten. 
Het oordeel van hen is essentieel 
voor ons.

In het woonhuis aan de stationsweg 
bevinden de 24 appartementen zich 
op de begane grond, 1e en 2e étage 
met uitzicht op de grote tuin of op 
het station en de weilanden. Er is 
ruimte voor zowel personen die al-
leen komen of voor echtparen. 

Elmy: Leefplezier is een essentiële 
beleving bij “Wonen bij September”. 
Een sociale benadering is daarvoor 
het uitgangspunt. Dus wij willen ons 
niet blind staren op een medisch 
zorgplan maar oog hebben voor 
de bewoner en zijn omgeving. Dat 
prikkelt de bewoner en stimuleert 
de bewoner zelf te handelen. Dat 
geeft voldoening en rust aan de be-
woners. 

Elmy: Deze visie vraagt om een se-
rieuze werving van personeel. Het 
valt niet altijd mee om in deze tijd 
personeel te vinden die onze visie 
kunnen omarmen. Uiteindelijk lukt 
dit meestal wel. Momenteel vinden 
de team trainingen plaats. De leef-
plezier coach leert het personeel om 
te luisteren en daarbij ongehaaste 
aandacht te geven, dat vinden wij 
naast medische zorg heel belang-
rijk. 

De zorg wordt gefinancierd vanuit 
de Wet Langdurige Zorg aldus Wen-
dy. Wij hebben een goede samen-
werking met het Zorgkantoor. Dat is 
nodig en vereist om ervoor te zorgen 
dat goede zorg geleverd kan wor-
den. Elmy: In deze regio is de zorg 
al uitstekend geregeld. Wij willen 
niet concurrerend maar aanvullend 
zijn in de omgeving. Wij geloven in 
onze eigen strategie en hopen voor-
al op een fijne leuke samenwerking 
met de zorgaanbieders in Hardinx-
veld-Giessendam. Met elkaar voor 
elkaar dat is belangrijk

Elmy links en Wendy rechts met 
helm op de bouwplaats. 

Jan Keij

BEDRIJVENTOERNOOI
Donderdag 30 mei Ontving Stichting Merwertv een cheque van 300 
euro van de voetbalvereniging Sliedrecht.

Van links naar rechts Andre van Dijk, Joop Labee, Cees de Wit en Tom Paauw

V.V. SLIEDRECHT
SLIEDRECHT - De eerste voorbereidingen voor het 
nieuwe seizoen bij v.v. Sliedrecht zijn inmiddels al 
weer enige tijd geleden begonnen.  

De jeugdafdeling heeft niet bepaald stil gezeten. Op 
dinsdag 25 juni werd een aantal contracten door 
jeugdtrainers ondertekend. Voor de ondertekening 
waren Martijn Lugthart en Philip Vet aanwezig 
namens de Technische Commissie Jeugd.

De voorlopige indeling van de jeugdteams is 
inmiddels ook bekend en gepubliceerd op www.
vvsliedrecht.nl. Het 1e elftal begint onder meer op 
maandag 12 augustus met de eerste training.

V.l.n.r.: Martijn Lugthart, David Spek (17-1), Richard van Gelder (13-1), Michael Deurwaarder(19-1), 
Philip Vet. Onder: Timothy Nugteren en Julian Nugteren (trainer en assistent 15-1).

Michael Deurwaarder (19-1)

David Spek (17-1)

Timothy Nugteren (15-1)Richard van Gelder (13-1) en Philip Vet (TV Jeugd)
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RADIO 
PROGRAMMERING
ZONDAG
00:00-09:00 Non-Stop Non-Stop
09:00-11:00 Kerkdienst Zendgroep Kerken
11:00-12:00 Woord en Muziek Zendgroep Kerken
12:00-14:00 Wij houden het Hollands Nederlandstalig
14:00-16:00 Wereld Post Plaza Oud en nieuw
 met John Deventer
16:00-18:00 Hitmuseum Goud van Oud
18:00-19:00 Non-Stop Non-Stop
19:00-20:00 Klassieke muziek mix op zondag Klassieke muziek
20:00-21:00 Jaargetijden Klassieke muziek
21:00-00:00 Non-Stop Non-Stop

MAANDAG
00:00-19:00 Non-Stop Muziek
19:00-20:00 Luucs Uur Muziek
20:00-22:00 It’s Countrytime Country
22:00-00:00 Non-Stop Muziek

DINSDAG
10:00-19:00 Non-Stop Muziek
19:00-20:00 UPDATE Informatief
20:00-22:00 Op Verzoek Zendgroep Kerken
22:00-00:00 Non-Stop Non-Stop

WOENSDAG
00:00-20:00 Non-Stop Non-Stop
20:00-21:00 Stookhoksessies presenteert:  Dance
 Stookcast
21:00-23:00 The Groove Dance
23:00-00:00 The Groove presents: Eelke Kleijn Dance

DONDERDAG
00:00-18:00 Non-Stop Non-Stop
18:00-20:00 De Wensput (met Jan key) Regionieuws en informatief
20:00-21:00 Goed Nieuws voor u Zendgroep Kerken
21:00-22:00 Woord en Muziek Zendgroep Kerken
22:00-00:00 Non-Stop Non-Stop

VRIJDAG
00:00-18:00 Non-Stop Non-Stop
18:00-19:00 Ambachtsheer in de avond Muziek en informatie
19:00-20:00 The Are Alternatieve Rock
20:00-21:00 The AfterShock / Nova Petrum Rock
21:00-22:00 MetalShock Hardrock
22:00-23:00 ShockCafé / Girrl Powerr! Rock
23:00-00:00 Rock terug in de tijd ock

ZATERDAG
00:00-10:00 Non-Stop Non-Stop
10:00-12:00 Club 10 Muziek en informatie
12:00-14:00 Lunch Break Muziek en informatie
14:00-16:00 Sliedrecht toen en nu Oud en nieuw
16:00-18:00 Hitmuseum Goud van Oud
18:00-00:00 Non-Stop Non-Stop
  
Voor een actueel overzicht zie www.merwertv.nl/radioprogrammering

  




